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DEL 1: 

Rektor sin gjennomgang:  
 

 

PLIMO aksjon  Skremmende for mange. Ingen ga skolen beskjed om hva som 
skjedde- fikk beskjed om at de måtte holde barna inne, 
Hendelsen var at 2 ungdommer hadde gått inn på skolen Ortun 
og Lynghaug og blitt geleidet ut men elever og lærere hadde 
meldt til politiet.  
Var ikke mange som fikk det med seg. 
Har vært møter med Ortun og Lynghaug hatt møte, men Løvås 
var ikke med. Rektor hatt møte med Ortun om varslingssystem, 
hvordan varsel? Calling anlegg? 
Løvås har hatt noen skrivebordsøvelser med de ansatte men ikke 
med elever på hva som kan gjøres hvis noe skjer igjen. De føler 
ikke det er nødvendig å ha øvelser med elever…det kan fremstå 
unødig skremmende. Ønsker mulig øvelse med ansatte og 
hvordan varsle osv.  
 

Nyansettelse Avdelingsleder Hilde Daae Johannessen – Lærer på Askøyskolen 
Begynner mandag. Diana ferdig på fredag  

Spisesituasjon Hva gjør at ungene ikke får spist? Rektor har hatt en samtale 
rundt dette med lærerne. 
Supernytt blant de eldste, lese bøker, mange som ikke spiser de 
spiser ikke allikevel gang på gang.  Anbefaler foreldre som har 
denne utfordringen med barnet rundt spising av de tar kontakt 
med skolen slik at de kan følge bedre opp. 
Matpause er undervisningstid – Taes av en klassetime. Voksne 
har ansvar for mat timen på lik linje med vanlig time – litt 
danning rundt det også i tillegg til undervisning 
 



Mobil forbudet  Kom i går nasjonalt 
Er innafor på det vi ble enige om på su møtet i 2023, men blir det 
problem må vi stramme inn 
 

Gjennomgang Elev 
undersøkelse/Foreldreunders
økelse 

Mobbetallene generelt i Norge har steget 13 14 prosent.  
For mange barn som sier de er blitt mobbet den siste måneden. 
  
Elevdemokrati og medvirkning skal jobbes mye med- elever og 
lærere snakker det samme språket – elevene skal føle at de har 
en innvirkning i det daglige. 
 
Foreldreundersøkelsen hadde 54% svar – ganske bra besvarelse 
og det er skolen glad for  
 
Foreldrene svarte lavt på veiledning til lekse – dette er noe vi må 
ha fokus på i skole-hjem samarbeidet som FAU har oppgave om.  
 
Mobbing – prøve å få folk til å forstå hva og hvorfor 
Komme i dybden på hva som ligger under tallene her.  
 
Skolebygg- Bygget er gammelt og det er vanskelig å gjøre noe 
med fra skolens side- nye toaletter er ferdig på ene siden og plan 
er å pusse opp på andre siden også.  
 
SFO – vi har gjort tiltak for bedre sfo – iflg foreldreundersøkelsen 
så ser det ut til at foreldre opplever at det er en trygg og god 
plass for barna.  
 
 
 

Barnevakten  Samarbeidet FAU – Skole er å få inn Barnevakten på kveldsskole 
Vi ønsker å h kveldsskole for 4/5 på en kveld og 6/7 på en kveld.  
 
Skolen kompenserer elevene med halv dag kommende fredag 
etter kveldsskolen 

 

 

DEL 2: 

FAU gjennomgang  
 

 

Presentasjon fra Trond 
Walker Natteravnene 

I kveld hadde vi gleden av å presentasjon av Trond Walker fra 
Natteravnene. Han gikk igjennom hva Natteravnene utførte og hva de 
hadde på nettsiden sin – De opererer i 9 sesonger. Man går ut Fredager 
og lørdager I fjor kansellerte de høsten – få som stilte 
 
Fått 50 stk på listen til våren 
 
 



Tillitsskapende og sosialt – man får innblikk i hva våre barn og 
ungdommer gjør når de er ute om kveldene 
Ønsker foreldre fra 6 til ungdomsskole. Men ikke et krav 
Skolen legger sak om dette på hjemmesiden 
 

Barnevakten 
supplering 

De FAU representantene som er på disse trinnene har obligatorisk 
frammøte og arrangøransvar.   
 
Vibeke gir Camilla beskjed hva vi skal foreslå til kontakt hos Barnevakten 
pluss betalingsinfo. FAU betaler en del og skolen en del   

Sak fra FAU  Hvorfor er det satt opp 6 SFO planleggingsdager når kommunen skriver 5 
på nettsiden? Hvorfor har noen skoler mindre enn andre?  

Oppgave til FAU:  
Skole-Hjem  
Psykososialt miljø 

Stine og Vibeke jobber med en kvantitativ undersøkelse til foreldrene – Vi 
ser over og omformulerer spørsmål til å dekke en mer generell 
foreldregruppe.  
 
 

Sokkedans Natteravnene starter opp sin virksomhet 19. april – Vi ønsker å ha de 
med på laget så da setter vi interim dato for sokkedans 19. April – 
stemmer for det på neste møte – Vibeke informere de andre 

Plan for neste møte Siden dette FAU møtet var fult opp så inviterer vi Elevrådet neste gang i 
mars. Vibeke har hatt formøte med de på hva de kan presentere 

 

 
Oppsummering 
hva FAU 
representantene 
må ta videre med 
foreldrene i de 
ulike klassene 

 

 

 

 

 

 

 

 


